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SKJØRT 
GGyyöörr vviill bbrruukkee 

INFOsporten !
Györ møter Larvik i Champions
League 16. februar (i Larvik) og 2.
mars (i Györ). Buducnost og Randers
er de to siste lagene i hovedrunden.
To klubber går videre til semifinalen
i april.

Løke: – Nå mangler
vi bare høye hæler
Snart kan Heidi Løke få samme arbeidsantrekk som dette
3. divisjonslaget: Skjørt.

Klubbledelsen i Györ vil nemlig
at jentene spille i skjørt i Cham-
pions League. Og Heidi Løke
(30) prøver å være positiv.

– Jeg er ikke imot å spille i
skjørt. Det er nok kanskje ikke
helt meg. Men jeg spiller i det
om jeg må. Det blir moro å prø-
ve, sier Løke til VG.

Hun og de andre spillerne
prøvde skjørtene for første
gang sist uke, men har ikke
trent i den nye bekledningen.
Planen er at skjørtene skal
brukes når den ungarske
håndballstorheten lørdag tar
imot Buducnost fra Monte-
negro på hjemmebane i
Champions League. 

Høyprofilert
Kampen blir høyprofilert og en reprise av fjor-
årets finale.

– Vi mener at skjørt er en god påkledning for
kvinner, sier kommunikasjonssjef Andrea Szi-
lágyi i Györ. Hun opplyser at det ikke er ende-
lig avklart om klubben skal bruke skjørtene.

I februar kommer Løke & co. til Arena Larvik.
Antagelig uten shorts.

– Vi blir i hvert fall fine. Nå mangler vi bare
høye hæler, ler Løke og forteller at stemningen
blant spillerne er «ganske positiv».

Skjørt er ingen sjeldenhet i internasjonal kvin-
neidrett. For tennisspillere er de obligatoriske.
Også kvinnelig landhockey spilles i skjørt, mens
franske Metz er den eneste kjente håndballklub-
ben som benytter det feminine plagget i kamp. 

Var skeptisk
I Norge har 3. divisjonslaget Gøy aldri brukt noe
annet enn skjørt. Lagkaptein Hege Tange Olsen
var skeptisk da hun kom til Oslo-klubben.

– Jeg var veldig, veldig kritisk til å spille i
skjørtet, men har snudd helt. Det er svært be-
hagelig og mye bedre enn jeg hadde trodd.
Skjørtet er veldig bevegelig og sklir ikke opp
slik store shortser kan gjøre. Dessuten sitter
det sammen med underdelen og du blottleg-
ger deg derfor ikke, sier hun.

Heidi Løke opplyser at Györs skjørt innehol-
der en tights som sitter sammen med skjørtet.

– I tillegg er jo skjørtet feminint. Det står jo i stil
med at draktene for jenter er blitt mer innsvingt.

Jeg har aldri hørt om noe annet lag som bruker
skjørt. Men jeg vil anbefale det for alle. Det blir
som å spille med et tennisskjørt, forklarer Hege
Tange Olsen. 

Ingen tradisjon
Norsk kvinnehåndball har ingen tradisjon for
skjørt på banen. Det ble brukt av noen klubber i
håndballens barndom rundt krigen, men lands-
laget hadde kortbukser allerede i den første
kampen i 1946.

Tidligere landslagssjef Karen Fladset har fulgt
norsk topphåndball i over 50 år og får seg en
god latter når VG forteller henne om Györ-skjør-
tene.

– Ganske fantastisk i 2013, smiler hun og har
selv aldri opplevd skjørt på banen.

– Jeg kan ikke skjønne at dette gir spilleren
noen fordel. Skjørtet vil antagelig gi mer å ta
og dra i. Dette må handle om en morsom gim-
mick og det er jo egentlig positivt at klubben

ønsker å kle på – i ste-
det for å kle av – jente-
ne.

Jørgen
Braastad

FOTO

Jostein 
Overvik 

OPPSKJØRTET:
Heidi Løke stilte i
skjørt da hun før
jul feiret EM-sølvet
med Anja Edin. I
februar møtes de i
Champions Lea-
gue. Løke kan
fortsatt komme til
å stille i skjørt. 
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15. JULI 2010: VG fortalte historien om
friidrettsutøver Mona Holm, som ønsket å kaste
slegge iført skjørt under EM i friidrett samme som-
mer. Hun fikk nei. ANBEFALER SKJØRT: Hege Tange Olsen (foran og innfelt) spiller all

Husker du?
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I KAMP 

lle håndballkamper i skjørt og anbefaler alle å gjøre det samme. Hun er lagkaptein for 3. divisjonsklubben Gøy i Oslo.


